
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ RHB 
č. 3/05 

13.- 15. 5. 2005 
  
Přítomni:  Tomáš Hradil, Martin Perlík, Miroslav Míkovec, Veronika Fojtová (Malina), Václav Kappel 
(Monty), Dana Kalčíková, Rostislav Konůpka , 
Omluveni:  Martin Dýma, Petr Jarušek (Žblebt), Dalimil Toman (Cody), Petr Ledvina (Pavouk) 
Hosté:  Michaela Drábková 
Zapsal: Veronika Fojtová 
 
1. Zelený kruh 
Martin Perlík informoval o situaci a případném přínosu ZK. 
 
2. Kancelá ř RHB 
Personální obsazení kanceláře – v současné době pracuje na kanceláři Lucie Nováková -vedoucí 
kanceláře a Zdeněk Skříček (BML) na projektech.  
Vzhledem k tomu, že HB vyšel projekt na dobrovolnictví EVVO v kterém je zahrnuta částka na 0,7 
úvazku na 2 roky, bude v tomto projektu zaměstnán Dalimil Toman (Cody). Ten však může až od 1. 10. 
2005. Do té doby od 1. června bude na tuto činnost přesunut Zdeněk Skříček, a pak se opět bude 
věnovat především projektům. Na kanceláři bude také zaměstnán Petr Jarušek (Žblebt) na částečný 
úvazek 40 hod. měsíčně jako hlavní koordinátor projektu Akce Příroda. 
RHB uvažuje o možnosti dobrovolníka ze Slovenska, který by byl plně dotovaný z EU po 12 měsíců. 
Muselo by se to administrativně zařídit. RHB předpokládá, že by šlo o přesně vytipovaného našeho 
člověka. 
RHB projednávala návrh na zvýšení platu Lucii Novákové, za její kvalitní práci. 
??????? 
 
3. Akce p říroda 
Hlavním koordinátorem se stal Žblebt, zatím s pomocí Toma Hradila. V brzké době by se měla sestavit 
koordinační rada AP, které by měla mít schůzku v průběhu měsíce června, které bude předcházet 
mailová komunikace. Základní představa projektu by už měla být hotová a poskytnuta k mailovému 
zpřipomínkování. AP jako projekt je potřeba doladit, aby se zvýšila jeho podatelnost. AP začne letos na 
podzim... 
Možná vyjdou projekty v Jihomoravském a Olomouckém kraji, což by znamenalo tři oddělené 
propagační letáky - pro JMK (aby mohlo být hrazeno ze Sítě EVVO), pro OK a celorepublikové. 
Jihomoravský kraj by měl na starosti Cody. 
 
4. Kancelá ř – sklad 
V prostorách KRHB má sklad Orchis a Zvonek, avšak kvůli rozmachu KRHB a více zaměstnancům 
potřebuje tyto prostory využívat kancelář, proto bude nutné poprosit ZČ o jejich vyskladnění do konce 
září. Zdeněk Skříček se pokoušel vyjednat prostory pro kancelář někde blíže centru (Brno střed – ulice 
Hrnčířská 43), pravděpodobně dražší než dosavadní nájem... nic však není ještě jisté. Pokud by vyšla 
Hrnčířská a bylo tam dost prostoru bude ZČ HB nabídnuta možnost stěhování s kanceláří. Informace o 
Hrnčířské by se měly vědět v červnu. 
RHB pověřuje KRHB informovat ZČ HB Zvonek a Orchis o nutnosti vyklizení skladu do konce září 
 
5. Rozpočet KRHB 
RHB projednávala rozpočet HB na rok 2005, avšak nebyla si jista všemi vstupními informacemi. 
Viky prověří u účetní zda-li účet Smrčník je veden opravdu zvlášť a peníze nejsou zamíchané v účtu HB. 
A jsou li všechny peníze co máme naše. 
Tom H. osloví ministerstvo ŽP jak je to s možností čerpat ze SFŽP. 
Jak Hyman X počítač? 
Zjistit co se serverem. 
RHB odsouhlasila odměny pro Lucii cca 1000 Kč měsíčně, formu stanoví VV RHB. 
U Zdeňka Skříčka bude odměna při jeho úspěšném fundraisingu. Vše bude předjednané, záležet bude 
na výši částky a pracnosti získání. 
 
 



6. schválení výše provize z dotací 2005 pro Z Č 
 
RHB odsouhlasila pro letošní rok 20% provize z dotací. 

7 pro, 0 proti, 0 zdržel 
 
7. Propagace PsB 
Poučit se  a očíslovat stránky! u jakýchkoliv brožur, aby nedošlo ke zbytečným zmatkům. Neuvádět do 
propagace ZČ - místo toho údaj místo konání. 
Nápad - každý kraj má mít svého koordinátora Ekovýchovy... poslat rozesílku plakátů přes odbor školství  
na jejich střední školy. Olomoucký kraj prý jen emailem, ale chce to zkusit i v jiných krajích. 
Dát odkazy na náš web na okolní příbuzné stránky – webmasteři. 
Hledat a využívat distribuční cesty. 
Rosťa sestaví plán plakátovací distribuce – jak to bylo letos a jak by to mělo být příští rok. I přesný 
časový harmonogram na rok 2006. 
RHB doporučuje vylepšit texty na propagacích. 
Důležitá propagace v rádiích. Kdo? Tom, (Lucka a Cody?), Míra. 
Účastníci PsB budou dostávat navazující propagační materiály o AP, o pozdních PsB, a brožurky o HB a 
Pavoukovi letáky Nápady ne odpady. 
 
8. HB a Mohelnický dostavník 
Tomovi se podařilo získat slevu pro Brontosaury na Mohelnický dostavník - brontosauří vstupenka bude 
stát 100 Kč. A spousta dalších úlev. Ale bylo by dobré aby brontíci pomáhali při organizaci bronto 
městečka (Ekostanu) apod. Termín dostavníku letos je: 26.- 28. 8. 
Rozdat účastníkům PsB kartičky s Brontosaurem na jméno s označením PsB a podepsané 
organizátorem. 
KRHB obešle organizátory PsB – pozvánka na Mohelnický dostavník a propagaci a dotazník(jestli ho 
někdo vyrobí) + leták s odpady. 
 
9. Smrčník 
Na chatě Smrčník je spousta práce, Viky se podařilo získat finance na opravu od MŠMT. Během léta a 
podzimu budou probíhat opravy. Materiál na opravy se pokusíme sehnat sponzorsky a hodila by se i 
jedna bronťárna. Po ukončení prací bude na podzim výběrové řízení na správce objektu. RHB má zatím 
několik kandidátů. Současný nájemce zde k 31. 12. 2005 končí a od 1. 1. 2006 budeme zaměstnávat 
správce. 
Míra Míkovec zjistí zda musíme vypisovat výběrové řízení na opravu Smrčníku. 
Viky má dojem, že HB bude muset vlastnit živnostenský list na provozování ubytovacích služeb a 
restaurační činnost – nutno prověřit. 
 
10. Výroční zpráva  
RHB souhlasí s návrhem Toma Hradila, že výroční zprávu letos zpracuje Petr Žižka. RHB chce před 
tiskem ještě zkontrolovat. RHB doporučuje termín zpracování do 15.června. 
 
11. OHB 
Proběhla kontrola. Sekce OHB (Věrka a Rosťa Konůpkovi)  zkontroluje databázi OHB, stále není úplná. 
RHB projednávala vzdělávací a doplňovací nad-kurzy OHB. Orchis je schopen uspořádat – vodu a 
lanovíkend. 
Nápad na vytvoření mezi stupně v OHB, něco jako „poskok HB“ 
 
12. Slovensko 
Hymanův tábor na Slovensku nevyšel.  
RHB žádá Hymana aby  informoval o svých aktivitách se  slovenskými organizacemi (5P, Strom života) 
a ČRDM do 14 dnů. 
 
13. Kauzy 
Vlk – bohužel nejsme schopni doložit, že jsme tatáž organizace, kterou poškodil. 
Filipčuk- Hyman zřejmě neposlal dopis do Šumperka na soud, čímž se celá věc opět zdržela. 
 
14. Vnit řní kultura komunikace 
Soukromý bod RHB o komunikaci mezi radními. 



15. Úkoly, žádosti, doporu čení, oznámení 
 
RHB souhlasí s tím, že KRHB může pořádat víkendovky a jiné akce. 
 
RHB chce seznam ZČ HB , které KRHB dluží. 
 
Bylo by vhodné sehnat dobrou a výhodnou tiskárnu v Brně a okolí.  
 
Vyvěsit zápisy z RHB do veřejné sekce wwwstránek 
 
RHB doporučuje vytvořit el. Verzi informačníku a najít redaktora, který by se tomu věnoval. 
Informační část – jednání RHB a velká br. Témata 
Běžné redakční články, o akcích, diskuse,, kniha návštěv apod. 
 


